
Zápis z komise pro regeneraci panelového  sídliště Šipší ze dne 8.10.2003 

 

 

Místo  a čas jednání: malá zasedací místnost MÚ Kutná Hora, v 16.00 hodin 

 

Přítomni: viz prezenční listina 

 

 

Program jednání: 

 

- prezence 

- kontrola zápisu ze dne 3.9.2003 

- kontrola zápisu ze dne 25.6.2003 

- host  komise – Ing.Kremla 

 

 

Kontrola prezence a zápisů: 

 

 Ing.Jirásek provedl  prezenci a obeznámil  přítomné s programem jednání 

 Provedl kontrolu zápisů z 3.9. a 25.6. 

 Obeznámil členy komise  o jeho jednání na RM. Důvodem bylo ústní vysvětlení k  

předloženému návrhu  komise na usnesení RM o výčtu  problému   - otázky  

ing.arch.Klajmona (zápis z 25.6.) Konečné usnesení RM č.940/03 má tento text: RM 

ukládá odboru správy  majetku,investic a rozvoje  města připravit návrh postupu a 

harmonogram regenerace sídliště Šipší v termínu do 15.10.2003 Zodpovídá: 

ing.Suchánek   ( na níže  uvedeném místě  se k tomuto bodu vrátí ing.arch.Kremla) 

 Ing.Jirásek se dále  vyjádřil k studii U Mamuta ( za svou vlastní osobu připustil i tu 

možnost, že by se zde realizovalo oddechové centrum pro obyvatele sídliště ). Závěr 

komise však nerozporuje. 

 

Dešťové chodníčky: 

 Pan Nováček chtěl obdržet  informaci  k této otázce – zodpověděl pan Hlavatý, u TS  

je to zadáno, rekonstrukce  kanalizace  u pivovaru se  bude také  dělat 

 

Úklid prostoru U Mamuta 

 Proběhla  diskuse všeobecně o městských plochách 

 Komise  se  jednohlasně dohodla  na předložení návrhu usnesení do Rady  města 

Komise  navrhuje ,aby RM  pověřila  odbor správy  majetku,investic a rozvoje  

města zabezpečením  vyčištění plochy  U Mamuta  před náletovými dřevinami 

Vyčištěným  prostor  by se  mohl sloužit dočasně jako prostor pro parkování. 

 

Zodpovídá: Děkanovská    Termín: do nejbližší RM 

 

Plocha u  KH Tebisu 

 Na základě informace KH Tebis s.r.o. byl  projednán návrh  na možnou úpravu plochy 

před KH Tebis. Komise vyjadřuje souhlasné stanovisko. Návrh řeší  rozdělení plochy  

na dvě části. Blíže  k novým bytovkám  je  navrženo  využití plochy  pro hry dětí, 

v druhé části  by byla zpevněná plocha  pro parkování osobních vozů.  

 

 



Plochy  na bytovou výstavbu 

 Dotaz  na ing.arch.Kremlu – bytová výstavba  - plochy  na výstavbu na sídlišti 

 Zadání PD  na nároží  ul.Sportovců a Benešova ulice 

 

Plnění úkolu z RM – připravit  návrh  postupu a harmonogramu regenerace sídliště Šipší 

 Ing.arch.Kremla předložil návrh zpracovaného harmonogramu regenerace sídliště 

Šipší , který bude také přílohou  zápisu pro členy komise. Členové si připraví na příští 

schůzi své názory. 

- mluvil o regul.plánu 

- navrhoval zadání klasické projektové dokumentace 

- v pondělí dne 13.10.2003 se koná  na odboru regionálního rozvoje  jednání 

s ing.Kmoníčkem  z Hradce Králové, autora dopravního generelu centrální zóny města 

o možném zpracování dopravního generelu sídliště.  

 

Pověření  předsedy  komise  

 po diskusi  o reálných výsledcích práce  komise , možných požadavcích  na finanční 

prostředky  od  města ( bez finančních prostředků  nelze pro sídliště  udělat viditelnější 

práci ), komise  rozhodla pověřit  předsedu komise Ing.Jiráska  jednáním na 

úrovni vedení města a RM o zařazení finančních prostředků do rozpočtu  města  

na rok 2004  k zlepšení kvality bydlení  

Zodpovídá: Ing.Jirásek    termín: informace příště 

 

 

 Parkoviště  u Kauflandu 

Občané  nevyužívají v noci volnou kapacitu parkoviště  u nákup.střediska Kaufland , 

které  je také snímáno  průmyslovou kamerou.  

Úkol: prezentovat v tisku (Kutnohorské listy, Kutnohorský deník) možnost 

parkování na parkovišti  před výše  uvedeným  nákup.střediskem 

Zodpovídá: M.Hlavatý    termín: do příští komise 

 

 

 

Příští jednání komise se koná dne 12.listopadu 2003 ( středa) v 16.00 hodin  

v malé zasedací místnosti MÚ – Vlašský dvůr, I.patro, dveře č.8 

 

 

Pozvánky nebudou zasílány! 

 
Zápis ověřil e-mailem : Ing.Zdeněk Jirásek 

Zapsala: Alena Děkanovská 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 


